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Abstract (en)
[origin: WO8402309A1] A plastics card has a substrat (10) with a panel of ink (34) in which an image is engraved. A protective transparent film (40)
is laminated over the entire top surface of the card. The film (40) has an ink pattern (42) which contrasts with the ink panel (34), whereby the image
can be seen through the contrasting ink pattern (42). An offset printing (18) on the upper surface of the substrat (10) includes a security guilloche
pattern of fine lines which is aligned with the ink pattern (42) when the film (40) is in register with the card.

Abstract (fr)
Une carte plastique possède un substrat (10) avec un support d'encre (34) dans lequel est gravée une image. Un film transparent de protection (40)
est laminé sur toute la surface supérieure de la carte. Le film (40) possède un motif d'encre (42) contrastant avec le support d'encre (34); il est ainsi
possible de voir l'image à travers le motif d'encre de contraste (42). Une impression offset (18) sur la surface supérieure du substrat (10) comporte
un motif en guillochis de sécurité formé de lignes fines qui est aligné avec le motif d'encre (42) lorsque le film (40) est en registre avec la carte.
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